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Anthonsen, Isabell Føre 

Aunan, Cicilie Mari Myrvang 

Gjerstad, Veronica Pedersen  

Grimstad, Harald Arnt 

Grimstad, Torunn 

Halvorsen, Torgeir Kjellbakk 

Hansen, Tony-Juan 

Johannesen, Connie 

Johansen, Bjarne Alexander 

Lagesen, Nikolai Thorsen 

Martinussen, Michelle A 

Sagen, Hanne Lore Rosting 

Ulriksen, Anita Magny 

Valøy, Veronica 

Vara: 

Dahl, Maria Iselin  

Johansen, Bjarne Alexander 

Marken, Aleksander 

Olsen, Lene-Marie 

Palsdottir, Lydia Linnea 

Pedersen, Maiken Jeanett 

Roksøy, Sandra Eliassen 

Torrissen, Kamilla 

 

 

REFERAT FAU- MØTE TIRSDAG 07.JANUAR 2025 

Sted: Spildra skole, møterom 3.etasje. 

Tidspunkt: kl. 18.00 

Til stede Connie Johannesen, Veronica Valøy, Anita Ulriksen, Bjarne Alexander Johansen, Torgeir 

Kjellbakk Halvorsen, Hanne Lore Rosting Sagen, Veronica Pedersen Gjerstad, Torunn Grimstad 

Meldt frafall: Isabell Føre Anthonsen, Ninja Lisell Grytvik-Antonsen, Harald Arnt Grimstad og 

Michelle Martinussen 

Frøydis informerer 

Vi har fått bevilget 1.2 millioner kroner til utbedring av uteområdet ved skolen. Det var jo en 

gladnyhet. Må bare finne ut hva som skal prioriteres. Det planlegges et møte med rektor, ordfører, 

elevråd, oppvekst, politisk representant, representanter fra FAU og utemiljøgruppa for å diskutere 

saken og få ballen til å rulle videre.  
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Sak 1/25 Trafikksikkerhet 

I dag hadde vi besøk av Liv Torill Pettersen. Hun informerte oss om kommunens 

trafikksikkerhetsplan. Vi fikk se en tegning av nye Auduns plass, der det skulle inn 3 nye busskur, nytt 

gangfelt, større friområde (plass for elevene som venter på buss) og fortau på områder det mangler. 

Det har også vært snakk om å søke om å få redusert fartsgrensen fra 60 til 50 i området rundt der 

barna krysser veien. Det foreligger også en plan for belysning i området. Dette prosjektet har et 

kostnadsestimat på rundt 3 millioner eks. moms, og det anslås å starte i 2026. Vi fikk også høre at 

prosjektet med utbedring av veien i Spildervika (ungdomsskolen) var prioritert foran Spildra. Det er 

politisk vedtatt, og kan derfor ikke endres uten å gå gjennom kommunestyret på nytt. Hanne Lore 

sender en anmodning til kommunen om å prioritere Spildra først.  

Liv Torill kom også med forslag til små forbedringer som kan gjøres av oss foreldre, ansatte og elever. 

Blant annet har Trygg Trafikk noe som kalles Hjertesone. Der ligger informasjon som går en del på 

holdninger, kunnskap og små tiltak som kan gjøres for å bedre sikkerheten. Ble også snakk om f.eks. å 

markere parkeringsplasser, skilte og informere mer. Spesielt i forhold til droppsone. Hun tipset også 

om at vi kan søke tilskudd til forebyggende trafikksikkerhetstiltak fra Nordland fylkes 

trafikksikkerhetsutvalg (NFTU). Søknadsfristen er 1. februar.  

Vi diskuterte litt noen av utfordringene vi opplever. Blant annet Reipåbussen, veien ut mot Fore, 

busstoppet ved kirka som også er parkeringsplass. Ble oppfordret til å skrive en liste med alle 

problemområdene langs hele skoleveien og sende inn til Liv Torill Pettersen og Ole Bjørn Nilsen. Her 

må det etterspørres informasjon hos alle foreldre så vi er sikre på vi får med oss alt. Hanne Lore skal 

sende et skriv til Frøydis som vil sendes ut til alle i Visma, og forhåpentligvis kommer mange med 

tilbakemeldinger. 

 

Sak 2/25 17. mai 

8. januar skal det holdes møte for å danne en 17. maikomité. Alle foreldre til elever i 4. og 6. klasse 

har fått innkalling i Visma.  

 

Referent: Connie Johannesen  

 

 

 
 


